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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 
Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottságának 2022. május 12. (csütörtök) napján 10 óra 15 perckor a Szekszárd Megyei Jogú 
Város Polgármesteri Hivatalának Dísztermében megtartott rendes üléséről. 
 
Jelen vannak:     

Murvai Árpád bizottsági elnök;  
Faragó Zsolt elnökhelyettes; 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag; 
Mácsik Henrietta tag; 
Móra Viktória tag; 
 

Meghívottak: 
Bánki Ede elnök, Spurkerék Modellező Sportegyesület  
Dusa Nándor Márk elnök, Gemenc Motoros Egyesület   
Scherer Tamás elnök, Sportélmény Alapítvány 

 
Tanácskozási joggal megjelentek:     

Majnay Gábor osztályvezető; 
Balázs László sport és ifjúsági referens; 
dr. Ambrus Gábor jogi és bizottsági referens; 

 
 

Az elnök megállapítja, hogy az 5 tagú bizottságból 5 tag van jelen és a bizottság 
határozatképes. A nyilvános ülést 10 óra 15 perckor megnyitja. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a javaslatát, amellyel a meghívón nem szereplő, de korábban 
pótanyagként kiküldött napirendi pont felvételét javasolja a napirendi pontok közé. A 
bizottság az elnök javaslatát 5 igen szavazattal, elfogadta. 
 
Az elnök ezt követően az ülés napirendjének elfogadására tesz javaslatot a pótanyag 
tartalmával együtt, amelyet a bizottság 5 igen szavazattal egyhangúlag elfogadott, és a 
következő napirendet állapította meg. 

 
NAPIREND 

 
NYILVÁNOS: 
 
1.napirendi pont:  
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Szakmai beszámoló a Spurkerék Modellező Sportegyesület működéséről és terveinek 
bemutatásáról 
(7. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád OKSI elnök 
Előadó: Balázs László sport- és ifjúsági referens 
Meghívott: Bánki Ede elnök, Spurkerék Modellező Sportegyesület  
 
2.napirendi pont:  
Szakmai beszámoló a Gemenc Motoros Egyesület működéséről és terveinek bemutatásáról 
 (12. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád OKSI elnök  
Előadó: Balázs László sport- és ifjúsági referens 
Meghívott: Dusa Nándor Márk elnök, Gemenc Motoros Egyesület   
 
3.napirendi pont:  
Szakmai beszámoló a Sportélmény Alapítvány működéséről és terveinek bemutatásáról 
(25. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád OKSI elnök 
Előadó: Balázs László sport- és ifjúsági referens 
Meghívott: Scherer Tamás elnök, Sportélmény Alapítvány 
 
4.napirendi pont:  
Javaslat a 2021. évi bizottsági keretből megítélt támogatási összegek felhasználási és 
elszámolási határidejének módosítására 
(21. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád OKSI elnök  
Előadó: Balázs László sport és ifjúsági referens        

5.napirendi pont:  
A Tolnai Tájak Íjász Közhasznú Egyesület kérelme 
(22. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád OKSI elnök  
Előadó: Balázs László sport és ifjúsági referens 
 
6.napirendi pont:  
A Szekszárdi Rádió Klub kérelme 
(24. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád OKSI elnök  
Előadó: Balázs László sport és ifjúsági referens 

7.napirendi pont:  
A Fuss Bor Szóda Egyesület kérelme 
(26. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
 
8.napirendi pont:  
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A Szekszárdi Sportközpont Nkft. kérelme 
(23. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád OKSI elnök  
Előadó: Balázs László sport és ifjúsági referens 

 

1.napirendi pont:  
Szakmai beszámoló a Spurkerék Modellező Sportegyesület működéséről és terveinek 
bemutatásáról 
(7. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád OKSI elnök 
Előadó: Balázs László sport- és ifjúsági referens 
Meghívott: Bánki Ede elnök, Spurkerék Modellező Sportegyesület  
 
Murvai Árpád elnök: Tisztelettel kérdezem, van-e valamilyen kiegészítés? 
 
Bánki Ede elnök, Spurkerék Modellező Sportegyesület: Van. Azóta kicsit tovább haladt az ügy. 
Amire kaptuk a támogatást, azok a bemutató autók megérkeztek. Kipróbálásra kerültek, tehát 
el tudtuk kezdeni most használni őket. Két bemutatót tartottunk, mind a kettő meg is jelent a 
helyi hír tv-ben és környékbeli tévékben. Sióagárdon és Szekszárdon a program keretében 
szakkörre jelentkezők már vannak és a továbbiakban is hirdetés útján elindulnak a szakkörre. 
A tagok feltöltése korlátozott lesz, mert ugye korlátozottak a lehetőségeink. 3 autó áll 
rendelkezésre. Ennyit szerettem volna még hozzátenni, köszönjük szépen a támogatásukat, 
nagyon nagy segítség volt, segített az egyesület eszközkészletén is, és az egyesület 
megítélésével kapcsolatban is pozitív visszajelzéseket kaptunk. 
 
Murvai Árpád elnök: Köszönöm, van-e kérdés az elnök úrhoz a témával kapcsolatban? Nekem 
egy nagyon apró kérdésem lenne. Végül is alsó hangon, ahogy szokás mondani mennyibe kerül 
egy ilyen szerkezet?  
 
Bánki Ede elnök, Spurkerék Modellező Sportegyesület: 210 ezer forint volt, ugye mindig az 
első kérdés az, hogy mennyibe került. 120 ezer forinttól indul, ez az alap, ettől el lehet menni 
egészen a 400 ezer forintig, de ez már a teljes versenytechnika és ennél feljebb nincs. Itt megáll 
a drágaság. Elsősorban mi az elektromos irányba indultunk el, a másik az egy 15-20 %-kal 
drágább. A fenntartási költsége is magasabb. Pont azért indultunk el inkább egy elektromos 
irányba, mert ez megfizethető. Egy játékkonzol ára, mindig ehhez szoktam hasonlítani, mert 
az a célunk, hogy a gyerekeket kimozdítsuk, abba a környezetebe, amit sokan már láttak. 
Nagyon családias, jó környezetet sikerült kialakítani.  
 
Murvai Árpád elnök: Én annyit fűznék hozzá, hogy több alkalommal példálóztunk ezzel az 
egyesülettel. Azt is reméljük így közösen, hogy az oda kitelepülő íjászokkal jó kapcsolatot 
tudnak teremteni. Ha nincs hozzászólás, akkor kérem a bizottság tagjait, hogy elfogadják-e a 
határozattal az egyesület beszámolóját. 
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
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Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 
igen szavazattal egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, 
Sport és Ifjúsági Bizottságának 25/2022. V. 12.) határozata 

a Spurkerék Modellező Sportegyesület működéséről és terveinek 
bemutatásáról 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, 
Sport és Ifjúsági Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatáról 
szóló 29/2019. (XII. 23.) önkormányzati rendelet 1. számú melléklet 
oktatás, sport és ifjúsági bizottság alcím 1. pont 6 alpontjában 
meghatározott átruházott hatáskörben eljárva 

 

1. jóváhagyja a Spurkerék Modellező Sportegyesület szakmai 
beszámolóját; 

Határidő: 2022. május 12. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 

2. megköszöni az egyesület eddig végzett munkáját és a jövőre 
vonatkozó tervek megvalósításához sok sikert kíván; 

Határidő: 2022. május 12. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 

3. felhívja a figyelmét az egyesületnek, hogy a jövőre vonatkozóan is 
keressen pályázati lehetőségeket működésükhöz, illetve 
rendezvényeik szervezéséhez. 

Határidő: 2022. május 12. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 
2.napirendi pont:  
Szakmai beszámoló a Gemenc Motoros Egyesület működéséről és terveinek bemutatásáról 
 (12. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád OKSI elnök  
Előadó: Balázs László sport- és ifjúsági referens 
Meghívott: Dusa Nándor Márk elnök, Gemenc Motoros Egyesület 
 
Dusa Nándor Márk elnök, Gemenc Motoros Egyesület: Annyi kiegészítést tennék, hogy 
sikerült megrendezni. A második túránkat július 2-ára tervezzük.  
 
Murvai Árpád elnök: Van-e kérdés a beküldött anyaghoz? Van-e tudomásotok egymásról? 
Mármint a motorosoknak van e tudomása egymásról?  
 
Dusa Nándor Márk elnök, Gemenc Motoros Egyesület: Igazából az egyesületünk azon is 
dolgozik, azért is szervezünk ilyen napokat, hogy a környéken élő motorosokat is összefogjuk, 
lesz egy zárt tér is felállítva, hogy egy picit tudjanak gyakorolni, lehetőséget tudjunk biztosítani 
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nekik a gyakorlásra. A többi motoros egyesülettel is szoros kapcsolatban állunk. Ők is jönnek 
és megjelennek ezen az eseményen, különböző motoros klubok, baráti körök is jönnek, 
próbáljuk őket összefogni és ilyen rendezvényen közösen bevonni őket.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Csak egy információ. Szekszárdi az egyesület, Motorsport 
egyesületnek hívják, most álltak össze, a sportszövetségnek egy szakága, esetleg az elnököt 
érdemes lehet, mert ők is hasonlóan szeretnék felépíteni ezt az iskolát, az oktatási részét, meg 
szeretnék szerettetni a gyerekekkel ezt a sportot is.  
 
Murvai Árpád elnök: Kérdés van, vagy hozzászólás? Tisztelettel kérem a bizottságot, hogy 
szavazzon a határozati javaslatról.  
  
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 
igen szavazattal egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, 
Sport és Ifjúsági Bizottságának 26/2022. V. 12.) határozata 

a Gemenc Motoros Egyesület működéséről és terveinek 
bemutatásáról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, 
Sport és Ifjúsági Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatáról 
szóló 29/2019. (XII.23.) önkormányzati rendelet 1. számú melléklet 
Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság alcím 1. pont 6. alpontjában 
meghatározott átruházott hatáskörben eljárva 

 

1. jóváhagyja a Gemenc Motoros Egyesület szakmai beszámolóját; 
Határidő: 2022. május 12. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 
 

2. megköszöni az egyesület eddig végzett munkáját és a jövőre 
vonatkozó tervek megvalósításához sok sikert kíván; 
Határidő: 2022. május 12. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 
 

3. felhívja a figyelmét az egyesületnek, hogy a jövőre vonatkozóan is 
keressen pályázati lehetőségeket működésükhöz, illetve 
rendezvényeik szervezéséhez. 
Határidő: 2022. május 12. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 
3.napirendi pont:  
Szakmai beszámoló a Sportélmény Alapítvány működéséről és terveinek bemutatásáról 
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(25. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád OKSI elnök 
Előadó: Balázs László sport- és ifjúsági referens 
Meghívott: Scherer Tamás elnök, Sportélmény Alapítvány 
 
Scherer Tamás elnök, Sportélmény Alapítvány: 2004-ben alapítottuk ezt az Alapítványt. 
Lassan, nehezen indult. Az atlétika köré próbáltunk építeni, mivel az egyesületek nem voltak 
nonprofit szervezetek, kerestünk olyan pályázatot, amiben közhasznúként lehetett indulni. Ez 
egy jó kiegészítése volt már akkor is az akkori AC Szekszárdnak. Utána beindultak a dolgok az 
utcai futóversenyekkel. Volt egy nagyon sikeres mezei futósorozatunk, és utána lelassult egy 
kicsit a dolog, a covidnak köszönhetően is. Voltak rendezvények, amik nem valósulhattak volna 
meg, illetve a Magyar Atlétikai Szövetség létrehozta a saját mezei ligájukat, hogy csak igazolt 
versenyzők indulhatnak és ez a mi rendezvényeinknek nem tett jót, mert rengeteg olyan 
gyerek volt, aki nem volt leigazolva. Dunaszentgyörgytől kezdve mindenhonnan jöttek futni, 
és a versenynaptárba sem fértünk már bele. Aztán kisfiam is megszületett és akkor azt 
beszéltük, hogy ezt a sok munkát és sok feszültséget ezt egy kicsit próbáljuk háttérbe szorítani 
és most talán az új munkakörben a Sportközpontnál összeférhető, hogy akkor egyesítjük. 
Továbbra is azt szoktam a szülőknek mondani, hogy ez egy olyan lehetőség, amit a szakosztály 
nem tud megtenni és pénzekhez tudunk hozzáférni. Most annyiban változott a működési 
körünk, hogy segítjük az atlétikát elektromos időméréssel, sportfotóval. Profi fotó nélkül úgy 
látom, hogy nem lehet eladni az atlétikát. Most jelenleg ezekben próbáljuk segíteni a 
munkájukat.  
 
Murvai Árpád elnök: Gyakorlatilag támogatást nyújt az Alapítvány olyan területen, amiben 
más nem tudna segíteni, illetve a személyes kapcsolatok terén is sikerül segíteni ezt a szakágat. 
Köszönöm, van-e kérdés? 
 
Móra Viktória tag: Az a Zichy verseny, ha jól értettem, akkor újra megrendezésre kerülhet? 
 
Scherer Tamás elnök, Sportélmény Alapítvány: A költségvetés 70 %-át kifizette támogatásból, 
felvettem a kapcsolatot az illetékessel, az volt a válasz, hogy a választást várjuk meg, és azóta 
még nem vettük fel a kapcsolatot velük. Igyekszem felvenni vele a kapcsolatot, szeretném 
azért, hogyha ez a gyerekrendezvény és sportrendezvény visszakerülne. Rengetegen állítanak 
meg, kérdeznek meg, hogy mikor lesz újra. 
 
Móra Viktória tag: Pont azért kérdeztem, mert tényleg nagyon szeretik. 
 
Murvai Árpád elnök: Más kérdés van-e? Hozzászólás? Tisztelettel kérdezem a bizottság 
tagjait, hogy a küldött határozati javaslat alapján elfogadjuk-e az írásbeli és szóbeli 
kiegészítést, aki igen, az kérem kézfelemeléssel jelezze. Köszönöm, sok sikert, sok szponzort 
kívánunk.  
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 
igen szavazattal egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, 

Sport és Ifjúsági Bizottságának 27/2022. V. 12.) határozata 
a Sportélmény Alapítvány működéséről és terveinek bemutatásáról 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, 
Sport és Ifjúsági Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatáról 
szóló 29/2019. (XII. 23.) önkormányzati rendelet 1. számú melléklet 
oktatás, sport és ifjúsági bizottság alcím 1. pont 6 alpontjában 
meghatározott átruházott hatáskörben eljárva 

 

1. jóváhagyja a Sportélmény Alapítvány szakmai beszámolóját; 

Határidő: 2022. május 12. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 

2. megköszöni az egyesület eddig végzett munkáját és a jövőre 

vonatkozó tervek megvalósításához sok sikert kíván; 

Határidő: 2022. május 12. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 

3. felhívja a figyelmét az egyesületnek, hogy a jövőre vonatkozóan is 

keressen pályázati lehetőségeket működésükhöz, illetve 

rendezvényeik szervezéséhez. 

Határidő: 2022. május 12. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 

4.napirendi pont:  
Javaslat a 2021. évi bizottsági keretből megítélt támogatási összegek felhasználási és 
elszámolási határidejének módosítására 
(21. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád OKSI elnök  
Előadó: Balázs László sport és ifjúsági referens    

Murvai Árpád: Megkérem Gábort, hogy erősítse meg, hogy milyen kérelmekről van szó. 
 
Majnay Gábor osztályvezető: Kettő kérelemről van szó, az egyik az Ifjúsági Egyesület, itt a 
szekszárdi ifjúsági önkormányzat működésének a támogatásáról van szó, nem használták fel 
teljes egészében az összeget és szeretnék június 30-ig felhasználni, mert szeretnék a 
tanévbúcsúztató bulit megtartani, június elején. A másik a városi lövészklub kérelme. 
Telefonon felhívott az elnöke és azt mondta, hogy nem nyúltak a pénzhez, mert abban az volt 
az előző tervben, hogy a palánki iskolával együtt fuzionálnak. 
 
Murvai Árpád elnök: Köszönöm szépen, ehhez annyit fűznék hozzá, hogy ez egy nagy álmunk 
volt. 2020 elején álmodták meg, hogy ez a két lövészettel foglalkozó csoport, szakosztály vagy 
szervezet fuzionáljon, a lehetőségeiket felmérve dolgozzanak együtt. Bevallom őszintén, pont 
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erre építettünk, hogy a rendészeti vonal palánkon be fog segíteni, akár eszköz, akár hely, vagy 
diáklétszám szempontjából. Úgy tudom, hogy el is indult, be is lendült, de nem jött össze. 
Négyszemközt annyit mondok, hogy ennek személyi akadályai is vannak, javasolnám, hogy ha 
lehet, fogadjuk el ezt a kérelmet. Várjuk meg ennek a tábornak a kifutását és eredményét, és 
utána nézzük meg, hogy a lövészklubbal a továbbiakban mit tudunk kezdeni. Nekem ez lenne 
a hozzáfűzni valóm. Valaki más?  
 
Majnay Gábor osztályvezető: Beszéltem közben, igaz már fél évvel korábban, a kollégium 
igazgatóval és a szíve csücske a lövészet, és tudja, hogy fejleszteni kell, és az iskolásokat jobban 
be is tudja vonni, a régi tornatermet szépen át is alakították. Ő azt mondta, többet nem tud 
jelenleg bevállani, mert ketten vannak, amit az elnök úr is mondott, hogy szekszárdi gyerekek 
szerinte nem is mennének oda ki, de hallott arról, hogy városi szinten sincsen elvetve, hogy 
valahol volt is erre pályázati lehetőség, hogyha itt épülne, akkor természetesen szívesen 
segítene. De most ezt nem tudja bevállalni, hogy még plusz szekszárdi gyerekeket palánkon 
foglalkoztasson.  
 
Mácsik Henrietta tag: A felhasználásnak a határideje június 30., akkor ezek szerint ennek a 
tábornak már egy eléggé meghirdetésbe kellene lennie. 
 
Majnay Gábor osztályvezető: Nem tud semmit, most lehet felhívom telefonon.  
 
Mácsik Henrietta tag: Meg kell valósítani.  
 
Murvai Árpád elnök: Köszönöm az észrevételeket. Javaslom, hogy fogadjuk el a javaslatot. 
Elfogadjuk a halasztási kérelmet és nyilván utána várjuk az elszámolást. Aki ezzel egyetért, 
kézfelemeléssel jelezze. 
     
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 
igen szavazattal egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, 
Sport és Ifjúsági Bizottságának 28/2022. V. 12.) határozata 

a 2021. évi bizottsági keretből megítélt támogatási összegek 

felhasználási és elszámolási határidejének módosításáról 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, 

Sport és Ifjúsági Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatáról 

szóló 29/2019. (XII. 23.) önkormányzati rendelet 1. számú melléklet 

Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság alcím 1. pont 7. alpontja alapján 

átruházott hatáskörben eljárva 

1. támogatja a Polip Ifjúsági Egyesület kérelmét, hozzájárul a 

támogatási összeg felhasználási határidejének 2022. június 30-ra, 

elszámolási határidejének 2022. július 31-re való módosításához; 
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Határidő: 2022. május 12. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 

2. támogatja a Szekszárd Városi Lövészklub kérelmét, hozzájárul a 

támogatási összeg felhasználási határidejének 2022. június 30-ra, 

elszámolási határidejének 2022. július 31-re való módosításához; 

Határidő:  2022. május 12. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 

3. felhívja a Polgármesteri Hivatalt, hogy az 1.), 2.), pontban foglaltakról 

értesítse a kérelmezőt.  

Határidő:  2022. május 20.  
Felelős:  dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 

 

Murvai Árpád elnök: Még a következő napirendi pont előtt megjegyezném, hogy a tegnapi 
nap folyamán sikerült szót váltanom alpolgármester úrral, aki segített abban, hogy a bizottsági 
pénzek kapcsán, hétfőn 9 órakor a bizottsági elnökök találkozzanak és a jelenleg, a 
költségvetésben szereplő 50 millió forint felosztását megbeszélik. Egyetlen dolog nem tiszta, 
márpedig az fajsúlyos kérdés szerintem. A bizottságok megfogalmazás, kit takar? Eddig a GVB 
és a SZEKÖF nem merített ebből az összegből, ebből az 50 000 000 forintból. Hanem a KCV-vel 
osztoztunk. 50 millióról beszélünk. Kértük a Közgyűléstől tavaly, hogy emelje 90 millióra. Én 
nagyon remélem, hogy nem az az értelmezése a többesszámnak, hogy négyfelé szeretnék látni 
ezt az összeget. Hanem addig, amíg nekem ez az álláspontom és kérlek, erősítsetek meg, hogy 
addig, amíg valamilyen kiegészítő támogatást nem kap a város, azaz amíg kompenzációhoz 
nem jut a város, addig ezen az összegen a két bizottságunk a szokásos gyakorlatának 
megfelelően osztozik, és ha kapunk kompenzációt, akkor térjünk vissza a megemeltebb 
keretre.  Remélem, hogy fogunk tudni erről beszélni. Legalábbis ezt az álláspontot szeretném 
képviselni a továbbiakban. A napirendi pontok szerint megyünk. Amit most meghatározunk, 
az már ebből a képzeletbeli összegből megy, és alpolgármester úr tájékoztatása szerint, ezek 
a határozatok bekerülnek, ha jól tudom a legközelebbi 26-i közgyűlés napirendi pontjai közé. 
Ott valószínűleg rábólint a közgyűlésünk és abban a pillanatban ez a támogatás élhet. Ezt 
szerettem volna mondani. 
 
Majnay Gábor osztályvezető: Kiegészítésként mondom, 2021-ben nem két bizottság kapott 
pénzt, hanem a szociális is kapott 6 millió forintot. Év végén, decemberben ezt a 6 millió 
forintot megkapta. 
 
Móra Viktória tag: A határozati javaslatba bekerül, hogy amennyiben a bizottság megkapja 
ezt a plusz összeget, akkor tudjuk támogatni.  
 
Majnay Gábor osztályvezető: Én is tudok erről a bizottsági elnökös összejövetelről, az 
igazgatóságvezető asszony, dr. Holczer Mónika szólt nekem és még a Tamási Annának is, hogy 
majd legyünk ott, és tényleg jó az ötlet olyan szempontból, hogy előtte már az elnökök 
vigyenek egy álláspontot a Közgyűlésre.  
 
Horváth Ferenc tag: Hány bizottság lesz ott? 
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Majnay Gábor osztályvezető: Én úgy tudom, csak az elnökök lesznek ott. 
 
Murvai Árpád elnök: Akkor ezt így mindenki elfogadja.  
 
5.napirendi pont:  
A Tolnai Tájak Íjász Közhasznú Egyesület kérelme 
(22. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád OKSI elnök  
Előadó: Balázs László sport és ifjúsági referens 

Murvai Árpád elnök: Kaptunk egy kérelmet, ami 600 ezer forintról szól, kérem a 
véleményeket. Tudjuk, hogy az íjászok éppen áttelepülőben vannak, építik ki az új bázisukat, 
ehhez kérnének még további támogatást. 
 
Horváth Ferenc tag: Most ők, akik csinálták a Vb-t?  
 
Murvai Árpád elnök: Persze. 
 
Horváth Ferenc tag: És most akkor mi van azzal az 5 millió forinttal? 
 
Murvai Árpád elnök: Annyi, hogy kérhetjük őket, hogy mondjuk meg mégis mire költötték a 
pénzt. 
 
Horváth Ferenc tag: Én szeretnék egy olyat kezdeményezni, hogy a Magyar Íjász szövetség a 
támogatás mértékének megfelelően számoljon el a bizottságnak írásban az 5 millió forint 
felhasználásáról.  
 
Horváth Ferenc tag: Ki lett a vezető a Tolnai íjászoknál? 
 
Majnay Gábor osztályvezető: A Nagy Attila. 
 
Murvai Árpád elnök: Ha négyfelé vágják ezt a keretet, amit én nagyon nem szeretnék, tudom, 
hogy ez igazságtalan azokkal szemben, akik augusztusban vagy szeptemberben fognak 
jelentkezni, de most még remélhetőleg lesz annyi pénzünk, hogy a beérkező igényeket talán 
figyelembe vehetjük. Ezért mondtam azt, hogy nem életszerű, ami itt a költségvetéssel van. A 
KCV ülésen ugyanebbe szaladtunk bele. Már mozognak a szervezetek, csinálják, mennek, 
szerveznek és nincs pénzünk.  
 
Horváth Ferenc tag: Én annyit azért itt megjegyeznék, hogy itt nem ezzel van a gond. Nekem 
azzal van a gondom, hogy nem látok tisztán. Persze adjuk oda az 500 000 ft-ot, de miért az 
egyesületnek kell ezt megoldani? Én azt is elfogadnám, amit az előbb mondtál, de hát akkor 
menjünk tovább egy lépcsővel, hogy itt felelősséggel elhangzottak a helyszínen is, meg az ezt 
követően az igazgató úr részéről is, hogy ezt ők megcsinálják. Most ezt a pénzt inkább adjuk 
oda neki, ő fordítsa sportra, felszerelésre, nem tudom mire, nem az összeggel, hanem akkor a 
kerítést csinálja meg a város, vagy nem tudom ki, aki ezt annak idején bevállalta, miért az 
egyesület finanszírozza ezt meg? Most lehet, hogy egy csomó információ nincs a birtokomban, 
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de ez most úgy néz ki, mintha a kosárlabda klubnak kéne kifesteni a sportcsarnok tetejét. Ettől 
függetlenül megkaphatja a támogatást az egyesület. Ne kerítésre meg földmunkára adjuk az 
OKSI pénzét.  
 
dr. Ambrus Gábor jogi és bizottsági referens: Ilyen szempontból jobb lenne, ha az összeg 
meghatározását eltolnánk. Hogyha támogatni kívánjuk a szervezetet, akkor ez benne lenne a 
határozatban is.  
 
Murvai Árpád elnök: Én értem az okfejtésed, ugyanazt az utat választjuk, mint a KCV.  
 
dr. Ambrus Gábor jogi és bizottsági referens: Születik erről egy döntés, aztán majd kell egy 
újabb döntést hozni a konkrét összegről. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Erre nem tudunk adni, mert amire kérnek az nem 
sporttevékenység.  
 
Móra Viktória tag: Akkor ne tárgyaljuk most, ha megvannak ezek az információk, akkor újra 
be kell jönni. A döntést halasszuk el, akkor, ha megkapjuk az infót, hogy miért nem csinálják 
meg az Erikáék. Az egyesületnek meg szólni kell, hogy ne erre kérjenek, mert ez nem a te 
költséged, hanem versenyre vagy működésre, vagy eszközre, vagy táblára. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Akkor nyilatkozza le a kertészet, hogy miért nem csinálta meg, 
vagy eddig miért nem csinálta meg, holott mikor megküldte.  
 
Murvai Árpád elnök: Akkor az a javaslatom, hogy befogadtuk a kérelmet, de nem tudjuk 
tárgyalni, hanem felhívjuk a hivatal illetékesét, hogy tájékoztassa a bizottságot arról, hogy a 
múltban milyen munkálatokban segédkeztek, és a jövőben, miben tud segíteni a város, 
valamint hívjuk fel az Íjász egyesület figyelmét, hogy a kérelmét fogalmazza újra, sport 
működés szempontjából. Meg kapjunk valami választ, hogyha nem csinálják meg, akkor miért 
nem? Be lett vállalva, és az Erika is azt mondta, hogy segédkeznek, sőt, az volt a kérése, hogy 
bízzák inkább a szakemberekre, ne jöjjenek segédmunkások, pont az Erika mondta. Akkor nem 
értem miért nem csinálta meg.  
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 
igen szavazattal egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, 
Sport és Ifjúsági Bizottságának 29/2022. V. 12.) határozata 

a Tolnai Tájak Íjász Közhasznú Egyesület kérelméről 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, 
Sport és Ifjúsági Bizottsága  
 
1. a Tolnai Tájak Íjász Közhasznú Egyesület támogatási kérelmét 
nem támogatja. 
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Határidő: 2022. május 12.  
Felelős:  Murvai Árpád elnök 
 
2. felhívja a Tolnai Tájak Íjász Egyesületet, hogy vegye fel a 
kapcsolatot a Polgármesteri Hivatallal, a szükséges munkálatok 
végrehajtásában való együttműködés kialakítása érdekében.  
 
Határidő: 2022. május 20. 
Felelős:  Katz Zoltánné igazgatóságvezető 

 
6.napirendi pont:  
A Szekszárdi Rádió Klub kérelme 
(24. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád OKSI elnök  
Előadó: Balázs László sport és ifjúsági referens 

Murvai Árpád elnök: Személyesen Weisz Viktor jött. A meghallgatásán elmondta, hogy 50-es 
éveket idéző körülmények között tevékenykednek és ennek a felújításának most nekiálltak. 
Költségvetéstervezetet küldött el tulajdonképpen nekünk két példányban. Miben tudnánk mi 
segíteni? Kérem a véleményetek, meglátásotok. 6 millió a felújítás költsége. Próbálkozott 
alapítványnál, nem sikerült. Megoldhatjuk ezt is úgy, hogy a hétfői megbeszélés nagyfényébe 
próbálunk visszatérni, mert a közgyűlés elé konkrét támogatási összeget kell bevinni.  
 
Majnay Gábor osztályvezető: Most lehet ő is úgy van, hogy ebben az évben a működésre nem 
fog kérni, hanem lehet már annak az összegnek is örülne, amivel az előző évben támogattuk.  
 
Murvai Árpád elnök: Valami hasonlóban kell gondolkodni. Kisebb volumenű összegben. 
 
Majnay Gábor osztályvezető: A Rádió klubról annyit kell tudni, hogy idén 60 évesek, Én 
beszéltem az elnök úrral, hogy külön erre irányuló kérelmet sehova nem adtak be, csak a 
működésre kértek, akkor kaptak. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Ki a tulajdonos? Nem lenne egy utolsó szempont, hogy 
megtudjuk. ki a tulajdonos.  
 
Az elnök 11 óra 06 perckor szünetet rendel el, hogy telefonon egyeztessen a Rádió Klub 

elnökével a döntéshez szükséges információk miatt. 

 
Ezt követően a szünet 11 óra 20 perckor véget ér és a bizottság 5 fővel tovább folytatja 

munkáját. 

 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 
igen szavazattal egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, 
Sport és Ifjúsági Bizottságának 30/2022. V. 12.) határozata 

a Szekszárdi Rádió Klub kérelméről 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, 
Sport és Ifjúsági Bizottsága  

 

1. a Szekszárdi Rádió Klub Rákóczi utca 16. alatti székhelyének 

felújítására vonatkozó kérelmét 1 500 000 Ft összeggel kívánja 

támogatni a bizottsági keret terhére; 

 
Határidő: 2022.május 12. 
Felelős: Murvai Árpád elnök 
 

2. az 1. pontban meghatározott támogatással kapcsolatos végleges 

döntéshozatalra a Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzat 

Közgyűlése, Kultúra, Civil szervezetek, Városmarketing Bizottsága 

pénzügyi keretének meghatározását követően kerül sor. 
 

Határidő: Az Oktatás Sport és Ifjúsági Bizottság pénzügyi 
keretének meghatározását követően 
Felelős: Murvai Árpád elnök 

 
7.napirendi pont:  
A Fuss Bor Szóda Egyesület kérelme 
(26. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
 
Murvai Árpád elnök: A kérelem pótanyagban érkezett. A streetball jelenleg nincs jelen 
Szekszárdon, de a kérelmező a sport helyi feltámasztását vállalta. A támogatási összeget 
éremvásárlásra használnák fel.  
 
Faragó Zsolt elnök: Van információnk, hogy mikor alakultak? Szerintem van fontosabb eset is, 
amit támogatnunk kell. Én tájékoztatást szeretnék kapni, arról, hogy hogyan működnek? 
 
Horváth Ferenc tag: Korábban voltak itt a belvárosban is ilyen streetball rendezvények. Miért 
kell ott kint tartani? 
 
Murvai Árpád elnök: A streetballnak alapfeltétele, hogy olyan aszfalton kell játszani, ami 
teljesen sima, repedésmentes, hogy megelőzzék a baleseteket. Korábban ott volt az adidas, 
mint támogató. Komoly összegekbe kerül a megrendezése egy ilyen eseménynek egyébként. 
A helyszín tehát körülményes lenne a belvárosban. Fel kéne javítani pl. az aszfaltot. 
 
Móra Viktória tag: Meg kéne ismernünk az egyesületet. 
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Murvai Árpád elnök: A város nem lesz benne, ha most nem támogatjuk. 
 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 3 
igen szavazattal 2 tartózkodás mellett elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, 
Sport és Ifjúsági Bizottságának 28/2022. V. 12.) határozata 

a Fuss Bor Szóda Egyesület kérelméről 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, 
Sport és Ifjúsági Bizottsága  
 

1. a Fuss Bor Szóda Egyesület kérelmét 300 000 ft összeggel 
támogatni kívánja.  
 
Határidő: 2022. május 12. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 
 

2. az 1. pontban meghatározottakhoz kapcsolódó támogatási 
összeg megállapítására a Szekszárd Megyei Jogú Város 
Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottsága 
pénzügyi keretének meghatározását követően kerül sor.  

 
Határidő: Az Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság pénzügyi 
keretének    meghatározását követően  
Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 
 
7.napirendi pont:  
A Szekszárdi Sportközpont Nkft. kérelme 
(23. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád OKSI elnök  
Előadó: Balázs László sport és ifjúsági referens 

Murvai Árpád elnök: Ez a gála megrendezéséről szól. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Én úgy emlékszek, hogy korábban már kapott támogatást az Unio 
Box Team erre a rendezvényre, csak az akkor elmaradt a pandémia miatt. A legnagyobb 
költség itt a helyszín biztosítás. Itt 1 000 000 ft-ról van szó. Nem tudom mire kell ez a pénz. 
 
Murvai Árpád elnök: Én utána néztem, és a gálára nem kért még támogatást. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Nem tudom, milyen költsége van még pluszba. Nem kell ringet 
bérelnie. Helyszín ingyen lesz.  
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Murvai Árpád elnök: 1 000 000 ft-ról szó sem lehet. 
 
Majnay Gábor osztályvezető: Valóban sokszor kapott nagyobb összegeket a csapat és 
ráadásul az elszámolásokkal mindig vannak problémák. Például a tavalyi támogatással még 
mindig nem számoltak el, de a felhasználási határidő is meg lett hosszabbítva idő közben. 
 

Murvai Árpád elnök: Mi támogatjuk, hogy a Sportközpont biztosítsa a helyszínt a 
rendezvényre térítésmentesen, de pénzösszeggel nem támogatjuk most. 
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 
igen szavazattal egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, 

Sport és Ifjúsági Bizottságának 32/2022. V. 12.) határozata 
a Szekszárdi Sportközpont Nkft. kérelméről 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, 
Sport és Ifjúsági Bizottsága 

  

1. a Szekszárdi Sportközpont Nkft. jubileumi, X. Fighters Night 
Küzdősport Gála rendezésére vonatkozó kérelmét nem támogatja.  
 
Határidő: 2022. május 12.  
Felelős:  Murvai Árpád elnök 
 

2. felhívja a Polgármesteri Hivatalt a kérelmező értesítésére.  
 
Határidő: 2022. május 20. 
Felelős:  dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 

 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el, az elnök a nyilvános ülést 12:34 órakor 
berekeszti.  
 

K.m.f 
 
  

Mácsik Henrietta  
         jegyzőkönyv-hitelesítő 
 

Murvai Árpád 
elnök 
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Készítette: 

dr. Ambrus Gábor 
jegyzőkönyvvezető 

 

 

 

Ellenjegyezte: 
           dr. Gábor Ferenc 

           jegyző 


